

# AP COSMETIC CONSULT

*Visit us at* stand 201

**Category: Cosmetics**

**Type: Consulting regulatory affairs**



AP COSMETIC CONSULT est un cabinet de conseil français doté d'une expertise en réglementation cosmétique.

Forte de plus de 10 années d'expérience dans l'industrie cosmétique, sa fondatrice vous accompagne dans toutes les étapes de la commercialisation de vos produits cosmétiques.

Parce que la priorité absolue d'AP COSMETIC CONSULT est d'assurer la sécurité du produit et du consommateur, n'hésitez pas à nous confier votre projet !

Bénéficiez d'un accompagnement complet sur mesure et sécurisez ainsi le lancement de vos produits en vous entourant d'un prestataire spécialisé dans la réglementation des produits cosmétiques.



AP COSMETIC CONSULT is a French consulting company with an expertise in cosmetic regulatory affairs.

With more than 10 years of experience in the cosmetics industry, its founder supports you in all steps of commercialisation of your cosmetic products and offers you a wide variety of regulatory services.

Because the priority of AP COSMETIC CONSULT is to ensure the safety of the product and the consumer, entrust us with the execution of your project with complete peace of mind !

Secure the launch of your products by choosing a consultant specialised in cosmetics regulation.



**Adresse: 4B Rue Catinat, 52410 Chamouilley**

**Téléphone: -**

**contact@apcosmeticconsult.com**